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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 

 
 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από τα πρακτικά της με αριθμό 20ης/2020, συνεδρίασης του Περιφερειακού 
Συμβουλίου το Σάββατο , 24 του μηνός  Οκτωβρίου 2020, με τηλεδιάσκεψη.  
 
 
Αριθ. απόφασης  187-20/2020 
 
ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Δημιουργία νέου σύγχρονου Αθλητικού Κέντρου στην Κέρκυρα. 
 
 
Σήμερα ημέρα  Σάββατο 24 Οκτωβρίου 2020 και ώρα 10:00 π.μ. συνήλθαν σε 
συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη, μέσω της υπηρεσίας e:  Presence.gov.gr, τα μέλη του 
Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων που αναδείχθηκαν κατά 
τις εκλογές της 2ης Ιουνίου 2019 και ανακηρύχθηκαν με την υπ΄ αριθμ.739/2019 
απόφαση του Πολυμελούς Πρωτοδικείου Κέρκυρας, των υπ’  αριθμ. 200/2019 και 
201/2019 αποφάσεων του Τριμελούς Διοικητικού Εφετείου Ιωαννίνων καθώς και με 
τις κατατεθείσες δηλώσεις αποποίησης εκλογής Περιφερειακών Συμβούλων, κατόπιν 
της υπ΄αριθ. πρωτ. οικ.  80188/69/16-10-2020 πρόσκλησης του Προέδρου του 
Περιφερειακού Συμβουλίου Ιονίων Νήσων, σύμφωνα με την προαναφερθείσα 
απόφαση και με τα προβλεπόμενα των άρθρων 165 και 175 του Ν.3852/2010 όπως 
έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν,  
  
Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν : 
 

1. Νικόλαος Μουζακίτης του Σπυρίδωνος, Πρόεδρος Π.Σ. 
2. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου, Αντιπρόεδρος Π.Σ. 
3. Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη 
4. Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη του Στεφάνου 
5. Σταύρος Τραυλός του Παναγή 
6. Ανδρέας Κτενάς του Γεωργίου  
7. Κωνσταντίνος Καποδίστριας του Δημητρίου 
8. Αικατερίνη Μοθωναίου του Διονυσίου 
9. Κωνσταντίνος Ζορμπάς του Δημητρίου  
10. Ιωάννης Αρμενιάκος του Γεωργίου 
11. Εμμανουήλ Ορφανουδάκης του Γεωργίου 
12. Αθανάσιος Λιβιτσάνης του Μιχαήλ 
13. Παναγής Δρακουλόγκωνας του Βασιλείου 
14. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ-Σωτηρίου 
15. Θεόδωρος Χαλικιάς του Ιωάννη 
16. Τηλέμαχος Γαβαλάς του Σπυρίδωνος  
17. Κυριάκος Σταμούλης του Αναστασίου 
18. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 



 2 

19. Αθανάσιος Καραΐσκος του Κωνσταντίνου 
20. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
21. Σπυρίδων Ιωάννου του Δημητρίου 
22. Νικόλαος Μηλιώτης του Αναστασίου 
23. Θεόδωρος (Μποκές) Τσουκαλάς του Διονυσίου  
24. Αντώνιος Δουβίτσας του Ιωάννη 
25. Αλεξάνδρα Μπαλού του Αριστείδη 
26. Χαράλαμπος Χαραλάμπους του Μιχαήλ  
27. Διονύσιος Κεφαλληνός του Παναγιώτη 
28. Ευγενία Κολυβά του Γεωργίου 
29. Παναγιώτης Ποζίδης του Μενελάου 
30. Δημήτριος Σπανός του Διονυσίου-Ευάγγελου 
31. Ιωάννης Αϊβατίδης του Γεωργίου  
32. Χαράλαμπος Βυθούλκας του Σωτηρίου 
33. Βαρβάρα (Βέρα) Κορωνάκη του Σπυρίδωνος 

 
Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι:  
 
1. Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη, του Νικολάου Γραμματέας Π.Σ. 
2. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
3. Θεόδωρος Γαλιατσάτος του Αποστόλη 
4. Χρήστος-Ηρακλής Σκούρτης του Πέτρου 
5. Νικόλαος Γκισγκίνης του Γεωργίου  
6. Αλέξανδρος Αλεξάκης του Ιωάννη 
7. Ιωάννης Ροντογιάννης του Βασιλείου 
8. Στέφανος Σαμοΐλης του Κωνσταντίνου-Νικολάου 
 
Οι οποίοι απουσίαζαν δικαιολογημένα.  
 
Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, επειδή σε σύνολο σαράντα ένα (41) 
Περιφερειακών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες  τριάντα τρεις (33) και ο Πρόεδρος   
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  
 
Στην συνεδρίαση ήταν παρούσα η Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. Ρόδη Κράτσα – 
Τσαγκαροπούλου. 
 
Κατά τη διάρκεια των ανακοινώσεων και της  συζήτησης των  επερωτήσεων  
προσήλθαν οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι κ.κ. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής, Νικόλαος 
Γκισγκίνης , Στέφανος Σαμοΐλης, Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη, Ιωάννης 
Ροντογιάννης, Αλέξανδρος Αλεξάκης και Θεόδωρος Γαλιατσάτος. Στη  συζήτηση  του  
13ου  θέματος  της  ημερήσια  διάταξης  προσήλθε  ο  Περιφερειακός  Σύμβουλος  κ. 
Χρήστος-Ηρακλής Σκούρτης. 
 
 

--------Παράλειψη----------- 
 

Με  την  έναρξη  της  συζήτησης  ο  Πρόεδρος  του Περιφερειακού  Συμβουλίου  κ. 
Νικόλαος  Μουζακίτης,   αναφέρθηκε  στις  τροποποιήσεις  που  επέφερε  ο  
Ν.4735/2020, αναφορικά  με  το  άρθρο  176 του  Ν.3852/2010 « Αρμοδιότητες  
Οικονομικής  Επιτροπής» και  ενημέρωσε  το  σώμα  ότι  τα  με  αρ. 6ο ,7ο ,8ο  και  9ο  
θέματα  της  ημερήσιας  διάταξης,  διότι  καθ’ υλην  αρμόδιο  όργανο  είναι  η  
Οικονομική   Επιτροπή. Ομοίως,  ανέφερε  ότι   αποσύρονται  και  το  3ο και 4ο θέμα  
εκτός  ημερησίας  διάταξης (  σύμφωνα  με  την  αρίθμηση  στην  επίσημη  ιστοσελίδα  
της  Περιφέρειας  Ιονίων  Νήσων). 
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 --------Παράλειψη----------- 

 
 
 Για τα  εκτός ημερήσιας διάταξης θέματα: 
 

1. Πρόταση ψηφίσματος για το νομοσχέδιο του ΥΠΕΝ που αφορά την εκτός σχεδίου 
δόμηση.. 

2. Πρόταση ψηφίσματος γιά παράταση δήλωσης αυθαιρέτων.  
 
το  σώμα  αποφάσισε  ομόφωνα  τη  συζήτησή  τους  μετά  το  πέρας  της  συζήτησης  
των  θεμάτων  της  ημερήσιας  διάταξης. 
 
  

--------Παράλειψη----------- 
 
 
Θέμα   9ο  Η.Δ: Δημιουργία νέου σύγχρονου Αθλητικού Κέντρου στην Κέρκυρα. 
 
 
Με την έναρξη της συζήτησης  ο  επικεφαλής  της  παράταξης «Ιόνιος  Συμμαχία» κ. 
Σπυρίδων  Σπύρου ,  εισηγήθηκε  τα  κάτωθι: 
 

   
 
 

 Θέμα: «Δημιουργία νέου σύγχρονου Αθλητικού Κέντρου στην Κέρκυρα» 
Βρισκόμαστε μπροστά σε μια νέα εποχή, με αβεβαιότητες, προκλήσεις αλλά και με νέες 

κοινωνικές αναγκαιότητες. Η κλιματική αλλαγή μας επιβάλλει να αναθεωρήσουμε πολιτικές και 
κοινωνικές συμπεριφορές. Το περιβάλλον οφείλουμε να το σεβαστούμε και να το 
προστατεύσουμε. Η υγειονομική κρίση με τη μορφή της πανδημίας έχει προκαλέσει παγκόσμιες 
ανατροπές και η οικονομία χρειάζεται να εδράζεται σε πιο στέρεες βάσεις.  Ο πρωτογενής τομέας 
τα τελευταία χρόνια έχει εγκαταλειφθεί λόγω της έκρηξης του τουρισμού. Η ύπαιθρος έχει 
εγκαταλειφθεί ενώ  έντονες και εμφανείς είναι οι παρενέργειες από την έλλειψη μιας ισόρροπης 
και βιώσιμης ανάπτυξης. Μέσα σε αυτό το ζοφερό κλίμα, είναι ανάγκη να επενδύσουμε στη 
νεολαία μας, να επενδύσουμε στην παιδεία, να επενδύσουμε στον αθλητισμό τα οποία αμφότερα 
κάνουν επίκαιρο και ουσιαστικό το απόφθεγμα νους υγιής εν σώματι υγιές.  

Είναι αλήθεια ότι απολαμβάνουμε μέχρι σήμερα υποδομές οι οποίες φτιάχτηκαν στο 
παρελθόν και μέχρι στιγμής έχουμε σταθεί τυχεροί  που δεν έχουν σημειωθεί στην Κέρκυρα 
μεγάλες φυσικές καταστροφές συγκριτικά με τα άλλα νησιά της  Περιφέρειας Ιονίων Νήσων, 
χωρίς να παραβλέπω τις μεγάλες καταστροφές που υπέστη η Κέρκυρα από τους Γερμανικούς 
βομβαρδισμούς το Σεπτέμβρη του ’43 που στέρησαν την πόλη από εμβληματικά κτήρια.  

Παρά ταύτα, η απουσία απαραίτητων υποδομών για την ποιοτική βελτίωση της ζωής των 
κατοίκων της Κέρκυρας είναι μια πραγματικότητα η οποία αποτελεί κοινή πεποίθηση όλων. Κατά 
την επίσκεψη του Πρωθυπουργού κ. Μητσοτάκη στην Κέρκυρα πριν δύο μήνες, μου δόθηκε η 
ευκαιρία να αναδείξω την ανάγκη τριών σημαντικών προτεραιοτήτων για την Κέρκυρα. Πρώτον, 
την επείγουσα ανάγκη για  φροντίδα και συντήρηση των δύο φρουρίων μας, μέσα από ένα 
ολοκληρωμένο σχεδιασμό. Δεύτερον, το έργο της ύδρευσης  της Κέρκυρας ως απαραίτητο για 
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την βιώσιμη ανάπτυξη του νησιού η οποία φυσικά σχετίζεται άμεσα και με την οικονομική 
ανάπτυξη. Τρίτον, την ανάγκη υγειονομικής αποκέντρωσης που δίνει την δυνατότητα για επίλυση 
των προβλημάτων και των θεμάτων εγγύτερα στην Περιφέρεια κάτι το οποίο κατέδειξε με τον 
πλέον εμφανή τρόπο η πανδημία του covid 19.  Είπα όμως ακόμη, ότι υπάρχουν θέματα που 
σύμφωνα και με την εμπειρία μου, θα πρέπει να δρομολογούνται από την ίδια την κοινωνία μέσα 
από την εκπροσώπησή της από τους αιρετούς πρώτου και δεύτερου βαθμού και τα συλλογικά 
όργανα ενός τόπου, μέσα από την συνεννόηση, σχεδιασμό, προγραμματισμό για την 
αντιμετώπιση και επίλυσή τους.  

Τέτοια θέματα υπάρχουν πολλά, και δεν αγνοώ τις ανάγκες οι οποίες είναι πολλές. Επίσης 
δεν μπορεί να αγνοήσει κανείς την γραφειοκρατία η οποία ίσως αποτελεί τροχοπέδη σε κάθε 
προσπάθεια. Όμως, η διαφαινόμενη ύπαρξη πόρων μέσα από το νέο Πρόγραμμα την 
Προγραμματική Περίοδο 2021-27 οφείλει να μας βρει προετοιμασμένους . 

 Επί του παρόντος, λοιπόν, μένω σε δύο ανάγκες που θεωρώ απαραίτητες για την 
Κέρκυρα. Η πρώτη αφορά τις σύγχρονες αθλητικές εγκαταστάσεις καθότι οι όποιες παρεμβάσεις 
έχουν γίνει μέχρι σήμερα ή προγραμματίζεται να γίνουν, έχουν αποσπασματικό και 
εμβαλωματικό χαρακτήρα. Πιστεύω ότι είναι ώρα να μελετηθεί, να σχεδιαστεί και να 
δρομολογηθεί η κατασκευή ενός νέου σύγχρονου Αθλητικού Κέντρου το οποίο να 
ανταποκρίνεται στις σημερινές ανάγκες του τόπου. Το νέο Αθλητικό Κέντρο είναι αυτονόητο ότι 
θα πρέπει να κατασκευαστεί στα όρια του ιστού της πόλης και νομίζω ότι υπάρχουν διαθέσιμοι 
χώροι προς τούτο, όπως για παράδειγμα στην περιοχή εγγύς της διαδρομής που έχει 
δρομολογηθεί το έργο παράκαμψης Τρία Γεφύρια - Βρυώνη. Με αυτόν τον σχεδιασμό, θα 
μπορέσει συγχρόνως να απελευθερωθεί ένας τεράστιος χώρος που καταλαμβάνει αυτή τη στιγμή 
το υπάρχον Εθνικό Αθλητικό Κέντρο το οποίο παρεμπιπτόντως είναι γνωστό ότι έχει εξαντλήσει 
τις αντοχές του σε επίπεδο υποδομής. Ο χώρος αυτός μπορεί κάλλιστα να αξιοποιηθεί ως χώρος 
στάθμευσης οχημάτων που θα εξυπηρετήσει τους κατοίκους της Μέσης και Νότιας Κέρκυρας και 
θα ανακουφίσει την πόλη από την κυκλοφοριακή συμφόρεση που σήμερα την καθιστά 
αφιλόξενη.  Παράλληλα, θα δώσει λύση και στην ανάγκη στάθμευσης των ταξιδιωτών, που είναι 
επίσης εμφανής καθότι ο χώρος αυτός  βρίσκεται δίπλα ακριβώς από το αεροδρόμιο του νησιού.  

Εάν δεν υπάρξει κάποιος σχεδιασμός και προγραμματισμός στην κατεύθυνση αυτή, θα 
βαδίζουμε ξανά ως διαχειριστές μικροπαρεμβάσεων και θα παραμείνουμε θύματα της 
καθημερινότητας που καθηλώνει την όποια πρωτοβουλία για κάτι μεγαλύτερο και κάτι 
ουσιαστικό.  

Είναι γεγονός ότι το ΕΣΠΑ 2014-20 ατύχησε να αφήσει  κάτι μεγάλο και σημαντικό ως 
έργο στην Κέρκυρα και η υγειονομική κρίση με την επακόλουθη οικονομική κρίση εξέτρεψε τις 
υπάρχουσες χρηματοδοτήσεις σε άλλες επενδύσεις. Αποτέλεσμα αυτού είναι κανένα νέο μεγάλο 
έργο να μην εκτελείται στα Ιόνια Νησιά και μεταξύ αυτών καί στην Κέρκυρα. Με λίγα λόγια, δεν 
υπάρχει εργοτάξιο σε λειτουργία για την κατασκευή μεγάλου έργου. Είναι ώρα να μην αφήσουμε 
να χαθεί και άλλη ευκαιρία και να δούμε το μέλλον αναλαμβάνοντας και τη δική μας ευθύνη, μη 
περιμένοντας ως θεατές άλλοι να κάνουν επενδύσεις και άλλοι να σχεδιάζουν για εμάς.  

Προς τούτο, η συνεννόηση και η συνεργασία όλων είναι κάτι περισσότερο από 
επιβεβλημένη και απαραίτητη.  

Προτείνουμε το Περιφερειακό Συμβούλιο να λάβει καταρχήν απόφαση για δημιουργία 
νέου σύγχρονου Αθλητικού Κέντρου στην Κέρκυρα.  

Προτείνω το Περιφερειακό Συμβούλιο και τα αρμόδια όργανα να διερευνήσουν τη 
δυνατότητα ύπαρξης μελέτης για την κατασκευή ενός τέτοιου κέντρου και να ερευνηθεί η 
αξιοποίηση του υπάρχοντος Εθνικού Αθλητικού Κέντρου στην κατεύθυνση που προτείνω και δει 
επ’ ωφελεία των πολιτών.  

Ο ρόλος της δημοτικής αρχής για το ζήτημα αυτό είναι προφανές ότι είναι σημαντικός και 
γι’ αυτό θα πρέπει η περιφερειακή αρχή να πάρει τις απαραίτητες πρωτοβουλίες και να 
συνεργαστεί στενά για να επιτευχθεί ένας τέτοιος στόχος.  

         
-------Παράλειψη----------- 
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Ακολούθησε   διαλογική  συζήτηση  και  εν συνεχεία  επικεφαλής της παράταξης  « 
ΑΝ.Α.ΣΑ. Για  τα  Ιόνια  Νησιά» κ. Θεόδωρος  Γαλιατσάτος  είπε  ότι η Κέρκυρα, ως είναι   
προφανές χρειάζεται  αναβάθμιση  των  αθλητικών υποδομών  της και  σε  αυτή  την  
κατεύθυνση απαιτείται  είτε  η  ριζική  επισκευή  αναβάθμιση  και  επέκταση  του  Ε.Α.Κ.  
είτε  η  ανέγερση  ενός  νέου .Αυτό  θα   λειτουργούσε  ως  ολοκλήρωση  μαζί  με  τα  δύο  
μεγάλα  αθλητικά  κέντρα  που  έχουν χρηματοδοτηθεί  και  βαίνουν  προς  υλοποίηση  
στην  Βόρεια  και  Νότια  Κέρκυρα. Επιμένουμε  όμως  ότι  είναι  προτιμότερο  να   ληφθεί  
απόφαση του  Περιφερειακού  Συμβουλίου  όχι  μεμονωμένα  αλλά  υπογράφοντας  ένα 
συνολικό  σχέδιο  για  το σύνολο  των  Ιονίων  Νήσων. Κάθε  νησί  αυτή τη  στιγμή  
χρειάζεται  αναβάθμιση  υποδομών και  αυτό  πρέπει  να  αποτυπωθεί  και  σε  
προτεραιότητες  που  θα  τεθούν. Σε  αυτή  τη  συζήτηση ,σε  αυτή  την  απόφαση  
πρέπει  να  ληφθεί  υπόψη   και  η  κατάσταση  λειτουργίας αθλητικών  χώρων  που  
δημιουργεί  η εμπειρία  της  πανδημίας. Ως  αρχική  ιδέα  της  πρώτης  συζήτησης  είναι  
δεκτή  αλλά  με  την  υποχρέωση  μιας  ολοκληρωμένης   συζήτησης  
 
Η  επικεφαλής  της  παράταξης « Λαϊκή  Συσπείρωση  Ιονίων Νήσων» Περιφερειακή  
Σύμβουλος κ. Αλεξάνδρα  Μπαλού τόνισε  ότι  κανείς  δεν  διαφωνεί  με  ένα  σύγχρονο  
αθλητικό  κέντρο  αλλά  από  μόνο  του  δεν  οδηγεί  στην  λύση  του  προβλήματος. 
Προτείνουμε να  υπάρξει  ένας σχεδιασμός  συγκεκριμένος  που  θα  έχει  όλα  τα  
χαρακτηριστικά  και θα  εξυπηρετεί  τον  δωρεάν μαζικό  λαϊκό  αθλητισμό. 
 
Η  επικεφαλής  της  παράταξης « Αντικαπιταλιστική  Αριστερά  στα  Ιόνια» κ. Βαρβάρα 
(Βέρα) Κορωνάκη  δήλωσε  ότι  πρέπει να υπάρξουν άλλες  προτεραιότητες όπως  η  
αναβάθμιση  του  Ε.Α.Κ  και  η  δημιουργία  μικρών  αθλητικών  εγκαταστάσεων στα  
χωριά στα  οποία θα  έχουν  εύκολα πρόσβαση και  τα  παιδιά  της υπαίθρου. Μετά 
όπως  τόνισε  μπορούμε να προχωρήσουμε  σε  μεγαλεπίβολα  σχέδια  όπως  αυτό  της  
δημιουργίας  νέου  σύγχρονου  αθλητικού  κέντρου  στις  παρυφές  της  πόλης  της  
Κέρκυρας.   
 
Ο  επικεφαλής  της  παράταξης  «Ανυπότακτο Ιόνιο » κ. Σαμοίλης Στέφανος είπε  ότι  η 
πρόταση  είναι  σε  θετική  κατεύθυνση . Ο  αθλητισμός  αφορά  άμεσα  όλη  την 
κοινωνία  της   Π.Ι.Ν  και θα πρέπει η  πρόταση να  είναι  καλά  σχεδιασμένη και να  
ενταχθεί  σε  ένα πρόγραμμα  που  αφορά  τον  αθλητισμό  για  να  είναι  
αποτελεσματική. Προκειμένου να  ξεφύγουμε από  την  υπάρχουσα  κατάσταση  θα  
πρέπει  να  εξετάσουμε  μέσα  από  ποια  χρηματοδοτικά  προγράμματα  μπορεί  ένα  
τέτοιο  έργο  να  χρηματοδοτηθεί. Δεν  είναι  σοβαρή  η πρόταση, όπως  τίθεται θα 
πρέπει  να  τεθούν προτεραιότητες. 
 
Ακολούθησε διαλογική συζήτηση και  συνδιαμορφώθηκε  από  τις  παρατάξεις «Ιόνιος  
Συμμαχία»  και  « ΑΝ.Α.ΣΑ. Για  τα  Ιόνια  Νησιά» η  κάτωθι  πρόταση :  

 
«Το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  Ιονίων  Νήσων αποφασίζει :  

 Τη λήψη καταρχήν,  απόφασης για τη δημιουργία νέου σύγχρονου Αθλητικού 
Κέντρου στην Κέρκυρα.  

 Την αναβάθμιση  του υπάρχοντος Αθλητικού Κέντρου Κέρκυρας.  
 Τη  δέσμευση  για συζήτηση , κατόπιν ενός  συνολικού   σχεδιασμού,  των 

αναγκών  που υπάρχουν  σε  αθλητικές  υποδομές  στην Περιφέρεια Ιονίων 
Νήσων». 

 
Εν  συνεχεία τέθηκε σε  ονομαστική  ψηφοφορία  η  συνδιαμορφωθείσα  πρόταση   και  η  
πρόταση  της  « Λαϊκή  Συσπείρωση  Ιονίων Νήσων» σύμφωνα  με  την  τοποθέτηση της  
επικεφαλής  κας Αλεξάνδρας  Μπαλού. 
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Υπέρ  της  πρότασης  των   παρατάξεων «Ιόνιος  Συμμαχία»  και  « ΑΝ.Α.ΣΑ. Για  τα  
Ιόνια  Νησιά»ψήφισαν  οι  κάτωθι  Περιφερειακοί  Σύμβουλοι : 

 
1. Νικόλαος Μουζακίτης του Σπυρίδωνος, Πρόεδρος Π.Σ. 
2. Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη 
3. Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη του Στεφάνου 
4. Σταύρος Τραυλός του Παναγή 
5. Ανδρέας Κτενάς του Γεωργίου  
6. Κωνσταντίνος Καποδίστριας του Δημητρίου 
7. Αικατερίνη Μοθωναίου του Διονυσίου 
8. Κωνσταντίνος Ζορμπάς του Δημητρίου  
9. Ιωάννης Αρμενιάκος του Γεωργίου 
10. Εμμανουήλ Ορφανουδάκης του Γεωργίου 
11. Αθανάσιος Λιβιτσάνης του Μιχαήλ 
12. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ-Σωτηρίου 
13. Θεόδωρος Χαλικιάς του Ιωάννη 
14. Τηλέμαχος Γαβαλάς του Σπυρίδωνος  
15. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
16. Αθανάσιος Καραΐσκος του Κωνσταντίνου 
17. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
18. Σπυρίδων Ιωάννου του Δημητρίου 
19. Νικόλαος Μηλιώτης του Αναστασίου 
20. Θεόδωρος (Μποκές) Τσουκαλάς του Διονυσίου  
21. Αντώνιος Δουβίτσας του Ιωάννη 
22. Αλέξανδρος Αλεξάκης του Ιωάννη 
23. Ιωάννης Ροντογιάννης του Βασιλείου 
24. Στέφανος Σαμοΐλης του Κωνσταντίνου-Νικολάου 
25. Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη, του Νικολάου Γραμματέας Π.Σ. 
26. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
27. Θεόδωρος Γαλιατσάτος του Αποστόλη 
28. Χρήστος-Ηρακλής Σκούρτης του Πέτρου 
29. Δημήτριος Σπανός του Διονυσίου-Ευάγγελου 
30. Ιωάννης Αϊβατίδης του Γεωργίου  

 
 
 
 Υπέρ  της  πρότασης  της « Λαϊκής  Συσπείρωσης  Ιονίων Νήσων»  ψήφισαν  οι  κάτωθι  
Περιφερειακοί  Σύμβουλοι:  
 

1. Αλεξάνδρα Μπαλού του Αριστείδη 
2. Χαράλαμπος Χαραλάμπους του Μιχαήλ  
3. Διονύσιος Κεφαλληνός του Παναγιώτη 
4. Ευγενία Κολυβά του Γεωργίου 
5. Βαρβάρα (Βέρα) Κορωνάκη του Σπυρίδωνος 
6. Νικόλαος Γκισγκίνης του Γεωργίου  

 
 
 
 
 

  -------Παράλειψη----------- 
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  ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
 

 
«Το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  Ιονίων  Νήσων αποφασίζει :  

 Τη λήψη καταρχήν,  απόφασης για τη δημιουργία νέου σύγχρονου Αθλητικού 
Κέντρου στην Κέρκυρα.  

 Την αναβάθμιση  του υπάρχοντος Αθλητικού Κέντρου Κέρκυρας.  
 Τη  δέσμευση  για συζήτηση , κατόπιν ενός  συνολικού   σχεδιασμού,  των 

αναγκών  που υπάρχουν  σε  αθλητικές  υποδομές  στην Περιφέρεια Ιονίων 
Νήσων». 

 
Μειοψηφούντων των Περιφερειακών Συμβούλων  κ.κ. Αλεξάνδρας Μπαλού, 
Χαράλαμπου Χαραλάμπους, Διονυσίου Κεφαλληνού, Ευγενίας Κολυβά, Νικόλαου 
Γκισγκίνης, και Βαρβάρας (Βέρα) Κορωνάκη. 
    

--------Παράλειψη----------- 
 
Αφού  εξαντλήθηκαν   τα  θέματα   λύεται  η  συνεδρίαση. 
Συντάχθηκε   το  πρακτικό και αφού διαβάστηκε και βεβαιώθηκε  υπογράφεται .    
 
Η παρούσα απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 187-20/2020. 
 
 
 
 
   Ο Πρόεδρος   Π.Σ.                                                  Η Γραμματέας Π.Σ.  
 
 
 
Νικόλαος  Μουζακίτης             Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη 


